
Referat af bestyrelsesmøde den 19.08.24 

 

Deltagere: Hans Meyer, Ulla Rosenkjær Kristiansen, Arne Juel Kristiansen, Jesper Klitte, Lis Kofod og Inge 

Roijer. 

Punkt 1. Tur 2025 – mulighederne er mange, og det er svært at finde et sted, som var så optimalt som 

Hooks Herrgård. Men vi er enige om, at vi skal veksle lidt mellem de mange muligheder, som er – også 

selvom det betyder, at vi skal køre en mindre tur hver dag. Vi starter med de indledende forespørgsler. 

Punkt 2. Afvikling af matcher. Vi har nu flere medlemmer, som har et højere hcp. i forhold til tidligere. Det 

betyder, at der bruges flere slag, hvilket tager længere tid at afvikle matcherne. Men vi skal stadigvæk 

overholde de guidelines, der er i AGC for, hvor længe en runde må tage, dog med et mindre tillæg, da vi er 

en Seniorklub. Det er et emne, som vi har drøftet på mange bestyrelsesmøder. Vi drøftede, hvorledes vi i de 

ugentlige startopstillinger, kan være opmærksomme på sammensætningen i de enkelte hold – og ændre på 

de forslag, som golfbox giver os. Og vi har forsøgt at henstille til spillere med et højt spillehcp., at de spiller 9 

huller eller fra tee 38 - dog uden den helt store effekt. Vi har derfor besluttet at lave et tiltag i oktober 

måned som et forsøg - for at kunne evaluere på resultatet til den kommende sæson. 

Punkt 3. Høstmatch den 27.08.24 og opgavefordelingen blev drøftet. Vi forsøger med en ny fremgangsmåde 

med hensyn til uddeling af gavekortene. 

Punkt 4: Eventuelt -intet. Forslag næste bestyrelsesmøde den 7.10.24 kl.13.30 kan overvejes. 
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